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Datum jednání: 28. 1. 2020 

Začátek jednání:  16.40 hod. 

Konec jednání:  18.30 hod. 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Grantové řízení v oblasti prevence kriminality pro rok 2020 

3. Rozpočet HMP pro rok 2020 – kapitola 0782, § 5311 záležitosti bezpečnosti a veřejného 

pořádku 

4. Termíny jednání Komise RHMP pro prevenci kriminality a udělování grantů v roce 2020 

5. Různé 

Jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro prevenci kriminality a udělování grantů (dále jen „Komise“) 

zahájila Ing. Veronika Pavlíková, členka komise a zástupkyně odboru sociálních věcí MHMP, 

v 16.40 hod. Úvodem přivítala přítomné, poděkovala za účast a omluvila ze začátku jednání 

předsedu Komise Ing. Petra Hlubučka. Přítomno bylo 11 (následně 12) členů Komise, Komise byla 

usnášeníschopná. Omluven z celého jednání byl Mgr. Jiří Koubek, Dis., Mgr. Ilona Chromová a 

Mgr. Marika Jelínková (viz prezenční listina, která je přílohou č. 1 tohoto zápisu). 

Ing. Veronika Pavlíková představila a přivítala na jednání hosta, Bc. Kateřinu Kubešovou, 

a požádala přítomné o hlasování o přítomnosti hosta na jednání Komise. 

Hlasování v 16.42 hod. 

pro – proti – zdržel se 

11 – 0 – 0 

Komise vyslovila souhlas s přítomností hosta na jednání. 

1) Schválení programu 

 

Ing. Veronika Pavlíková požádala členy komise o schválení programu jednání Komise. 

Hlasování v 16.43 hod. 

pro – proti – zdržel se 

11 – 0 – 0 

Komise vyslovila souhlas s programem jednání. 
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2) Grantové řízení v oblasti prevence kriminality pro rok 2020 

Ing. Veronika Pavlíková seznámila členy Komise s návrhem na financování projektů v rámci 

grantového řízení „Program v oblasti prevence kriminality pro rok 2020“ a informovala komisi 

o systému hodnocení podaných žádostí. 

Celkem bylo podáno 82 žádostí, z nichž nebyla ani jedna vyřazena z důvodu formálních 

nedostatků. Všechny projekty byly postoupeny hodnotící skupině, sestavené z 18 odborníků, která 

byla jmenována ředitelem odboru SOV MHMP PhDr. Tomášem Klineckým. Na základě posouzení 

hodnotitelů nebylo doporučeno k podpoře 6 projektů z důvodu nedosažení bodového minima. 

Celkově návrh počítá s rozdělením částky 16 499 tis. Kč pro 76 projektů. Navrhované částky 

jednotlivým žadatelům obdrželi členové Komise s dostatečným předstihem před jednáním. 

Ing. Veronika Pavlíková dále informovala Komisi, že všechny žádosti i anonymní posudky 

hodnotitelů jsou k dispozici na jednání Komise a je možné do nich během jednání nahlédnout. 

Ing. Veronika Pavlíková otevírá diskuzi k bodu č. 2 programu. 

Člen Komise Ondřej Vojta informoval Komisi, že v předstihu před jednáním prostudoval část 

žádostí, které byly k dispozici na odboru SOV MHMP. Vznáší dotazy ohledně přidělení navržené 

částky ve výši 129 tis. Kč projektu č. 74 (žadatel Sbor dobrovolných hasičů PRAHA 1 z. s.). 

Navrhuje částku žadateli nepřidělit, jelikož se dle jeho názoru nejedná o projekt, který přísluší do 

programu prevence kriminality. Dále komentuje rozpočet a poukazuje na značný bodový rozdíl mezi 

hodnotiteli. 

Mgr. Martina Zimmermannová reagovala návrhem uskutečnit před hodnocením projektů v oblasti 

prevence kriminality pro rok 2021 schůzku hodnotitelů, kde by bylo vhodné nastavit konkrétní 

podmínky hodnocení, aby byla zaručena validita hodnocení. Ing. Veronika Pavlíková konstatuje, že 

projekty byly rozřazovány mezi hodnotitele na základě odborné způsobilosti jednotlivých 

hodnotitelů. Hodnocení probíhalo v systému online, minimálně dva hodnotitelé vždy nezávisle 

na sobě, v případě rozdílů v hodnocení bylo zpracováno třetí hodnocení, což je právě případ 

projektu č. 74. 

Od 16.50 hod. se jednání účastní předseda Komise, Ing. Petr Hlubuček. 

Předseda Komise Ing. Petr Hlubuček zkonzultuje dotační řízení z pohledu zajištění externího 

hodnocení dotací v rámci Rady hlavního města Prahy, především s Mgr. Adamem Zábranským, 

radním pro bydlení a transparentnost. 

Mgr. Ondřej Mirovský, M.EM., se dotazoval, zda hodnotitelé při hodnocení projektů berou v úvahu 

účelnost přidělených částek po krácení. Navazuje na diskuzi k projektu č. 74 a dále č. 50 (žadatel 

NADĚJE). Reagovala Ing. Veronika Pavlíková s tím, že jednotliví hodnotitelé posuzují v rámci 

hodnocení realizovatelnost projektu vzhledem k přidělené částce, blíže tento aspekt hodnocení 

popisují v závěrečném komentáři, který je součástí každého posudku. Do diskuze se dále zapojil 

JUDr. Jakub Drápal, M.Phill., komentoval stávající koncept hodnocení a konstatoval, že pojem 

prevence kriminality není pro potřeby grantového řízení dostatečně vymezen. Dále otevřel diskuzi 

na téma experimentálních projektů. Předseda Komise Ing. Petr Hlubuček reagoval, že je potřeba 

k oblasti prevence kriminality přistupovat citlivě a individuálně. Zbývající částku ve výši 1 tis. Kč 

navrhuje v návaznosti na předešlou diskuzi přidělit organizaci NADĚJE. Navázal na diskuzi, týkající 

se experimentálních projektů. Pokud bude předložen vhodný projekt, vč. experimentálního, je 

možnost jej financovat i z jiných zdrojů mimo dotační program. Přislíbil možnou podporu formou 
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individuální dotace, jejíž výše může být stejná či vyšší než dotace běžně udělované v rámci 

současného dotačního programu. 

Mgr. Martina Zimmermannová se dále dotázala na možnost kontrol či dohlídek žadatelů. 

Do diskuze se zapojila Mgr. Hana Kratošková s dotazem, týkajícím se projektu č. 49. 

Předseda Komise Ing. Petr Hlubuček vyzval přítomné k hlasování o přidělení částky ve výši 

65 tis. Kč projektu č. 74. 

Hlasování v 17.25 hod. 

pro – proti – zdržel se 

5 – 0 – 7 

Komise nepřijala návrh přidělit projektu č. 74 částku ve výši 65 tis. Kč. 

(pozn. člen Komise Ondřej Vojta hlasoval pro přijetí tohoto návrhu) 

 

Předseda Komise vyzval přítomné k hlasování o návrhu na přidělení dotací pro jednotlivé projekty 

jako o celku tak, jak byly předloženy členům Komise v „Přehledu projektů v oblasti prevence 

kriminality pro rok 2020“. 

Hlasování v 17.27 hod. 

pro – proti – zdržel se 

11– 0 – 1 

Komise vyslovila souhlas návrhem na přidělení dotací pro jednotlivé projekty a doporučuje je Radě 

hl. m. Prahy ke schválení, popř. odsouhlasení. 

Předseda Komise Ing. Petr Hlubuček otevřel diskuzi na téma projektu „Revolution Train“, který 

považuje za přínosný a blíže ho popisuje. Reagoval kpt. Bc. Ondřej Penc s informací, že Policie 

České republiky je součástí návazného programu projektu.  Do diskuze se dále zapojil JUDr. Jakub 

Drápal, M. Phill., Ondřej Vojta, Mgr. Martina Zimmermannová a Mgr. Andrea Hogenová, DiS. 

V 18.15 hod. opouští jednání předseda Komise Ing. Petr Hlubuček a host Bc. Kateřina Kubešová. 

3) Rozpočet HMP pro rok 2020 – kapitola 0782, § 5311 záležitosti bezpečnosti a veřejného 

pořádku 

Ing. Veronika Pavlíková seznámila přítomné se schváleným rozpočtem v kap. 0782, § 5311 pro rok 

2020. Informovala, že na položce granty prevence kriminality byla schválena částka 16,5 mil. Kč, 

na běžných výdajích prevence kriminality pak 200 tis. Kč. 

Komise vzala informaci na vědomí. 

4) Termíny jednání Komise RHMP pro prevenci kriminality a udělování grantů v roce 2020 

Ing. Veronika Pavlíková informuje členy Komise o dalších plánovaných jednání, a to: 

- 26. 5. 2020 od 16 hod. 

- 15. 9. 2020 od 16 hod. 

- 1. 12. 2020 od 16 hod. 

Bližší informace o plánovaných jednání Komise budou vždy upřesněny v dostatečném předstihu. 
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Komise vzala uvedené termíny jednání na vědomí. 

 

5) Různé 

Členové Komise neměli žádné příspěvky do diskuze. 

 

Ing. Veronika Pavlíková poděkovala přítomným členům Komise za účast na jednání a v 18.30 hod. 

jednání ukončila. 

Zapsala: 

 

………………………………. 

Mgr. Nikola Konečná 

 

 

 

 

 

 

…………………………………… 

Ing. Petr Hlubuček 

předseda Komise 


